
 

 

Αθήνα, 14 Οκτωβρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ   

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Σκληρά μέτρα εξοικονόμησης ενέργειας στα δημόσια νοσοκομεία» 

  

Εμβρόντητη η κοινωνία του Ηρακλείου παρακολουθεί τις τελευταίες ημέρες τις αποφάσεις της Διοίκησης 

του Πανεπιστημιακού Γενικού Νοσοκομείου Ηρακλείου (ΠΑ.Γ.Ν.Η.) που ήρθαν στο φως της δημοσιότητας, 

σχετικά με μέτρα για την εξοικονόμηση ενέργειας του νοσοκομείου. 

Σύμφωνα με την αρχική απόφαση της Διοίκησης στις 30/9/22, προβλεπόταν το νοσοκομείο, από τις 8 

το πρωί μέχρι τις 6 το απόγευμα, να μένει χωρίς θέρμανση και να απενεργοποιείται ο φωτισμός στα μπαλκόνια 

όλων των κτιρίων (δωμάτια κλινικών), ενώ παράλληλα απαγόρευε τον φωτισμό σε όλους τους εσωτερικούς 

διαδρόμους, στις κλινικές και στα γραφεία, όταν και όπου αυτό είναι εφικτό. 

Όπως ήταν αναμενόμενο, η αποκάλυψη αυτή προκάλεσε θύελλα αντιδράσεων, καθώς με την απόφαση 

αυτή, το μεγαλύτερο νοσοκομείο της Κρήτης θα έμενε όλο τον χειμώνα χωρίς φως και θέρμανση για τις 

περισσότερες ώρες της ημέρας. 

Στην προσπάθεια να ανασχεθεί το κύμα οργής του κόσμου, ήρθε μια νέα απόφαση από τη Διοίκηση,  

στις 7/10/22, που διευκρινίζει ότι τα μέτρα αυτά θα έχουν δοκιμαστική εφαρμογή μόνο για τον Οκτώβριο. 

Μόνο που στην Κρήτη τον Οκτώβριο δεν χρησιμοποιεί κανείς θέρμανση, καθώς οι καιρικές συνθήκες 

είναι ακόμα πολύ καλές και οι θερμοκρασίες ιδιαίτερα υψηλές. 

Προφανώς και πρόκειται για μία απόπειρα να κατευναστεί η κατακραυγή που ακολούθησε την αρχική 

απόφαση της Διοίκησης, η οποία θεώρησε φυσικό και λογικό να θυσιάσει την ασφάλεια και την υγεία ασθενών 

και εργαζομένων, προκειμένου να περιορίσει τις δαπάνες. 

Οι παλινωδίες αυτές, ωστόσο, εγείρουν σοβαρά ερωτηματικά για την επίσημη θέση του Υπουργείου 

Υγείας αναφορικά με το εν λόγω ζήτημα, καθώς υπάρχουν έντονη ανησυχία και προβληματισμός για το αν θα 

πρέπει από εδώ και στο εξής να περιμένουμε και άλλες αντίστοιχες αποφάσεις, με πρόσχημα την εξοικονόμηση 

ενέργειας και τον περιορισμό των δαπανών των νοσοκομείων.   
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Επειδή, είναι απαράδεκτο να θυσιάζονται η ασφάλεια και η υγεία ασθενών και εργαζομένων 

προκειμένου να περιοριστούν οι δαπάνες των νοσοκομείων.  

Επειδή, οι ανωτέρω αποφάσεις έχουν προκαλέσει την κατακραυγή της τοπικής κοινωνίας. 

Επειδή, επικρατεί ανησυχία για το ενδεχόμενο να ακολουθήσουν και άλλες ανάλογες αποφάσεις από 

τις Διοικήσεις των νοσοκομείων, με πρόσχημα την εξοικονόμηση ενέργειας.  

 

Ερωτάται ο Αρμόδιος Υπουργός 

  

1. Αποτελεί κεντρική απόφαση του Υπουργείου Υγείας η επιβολή σκληρών μέτρων εξοικονόμησης 

ενέργειας στα νοσοκομεία, που θέτουν σε κίνδυνο την ασφάλεια και την υγεία ασθενών και 

εργαζομένων, όπως προβλέπουν οι ανωτέρω αποφάσεις της Διοίκησης του ΠΑ.Γ.Ν.Η. ή λειτουργεί 

αυτοβούλως και ανεξάρτητα από το Υπουργείο Υγείας η εκάστοτε Νοσοκομειακή Διοίκηση; 

2. Θα ακολουθήσουν και άλλες αντίστοιχες αποφάσεις για τα νοσοκομεία της χώρας στο πλαίσιο της 

μείωσης των δαπανών τους για ενέργεια; 

3. Ποιος είναι ο σχεδιασμός σας για την ενεργειακή θωράκιση των νοσοκομείων της χώρας ενόψει του 

δύσκολου χειμώνα που έρχεται; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

 

Αυγέρη Θεοδώρα 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 

Βαγενά Αννα 

 

Βαρεμένος Γεώργιος 



 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

 

Γκιόλας Ιωάννης 

 

Ζέϊμπεκ Χουσεϊν 

 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπαλάφας Κωνσταντίνος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Μωραΐτης Αθανάσιος (Θάνος) 

 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

 

Πολάκης Παύλος 



 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

 

Συρμανλένιος Νικόλαος 

 

Χρηστίδου Ραλλία 




